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ساختمان پزشکی قانونی اهر

فرماندار اهر خواستار تامین اعتبار برای ساخت ساختمان پزشکی قانونی اهر شد

دکتراحمدی در دیدار با مدیرکل پزشکی قانونی باقدردانی از حضور و تلاش های ارزشمندشان در پزشکی قانونی و ارایه خدمات به مردم، خواستار تامین اعتبار وتعیین تکلیف

ساختمان پزشک قانونی در اهر شد و گفت: ساختمان قدیمی در شان آن اداره نبوده و ضرورت دارد به زودی مقدمات احداث ساختمان جدید پزشکی قانونی در اهر فراهم شود

دکتر مهرداد ستاره در این دیدار با استقبال از درخواست فرماندار اهر گفت: به زودی اقدامات عملی در این مورد را بررسی و اجرایی خواهیم کرد

همچنین مدیر کل پزشکی قانونی با قدردانی از حمایت های مدیریت عالی شهرستان از این اداره از آمادگی مجموعه تحت مدیریتشان برای هرگونه همکاری با مدیریت عالی

شهرستان اهر خبرداد
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